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 Referat fra afdelingsmøde i Humlekærgård, afd 766, den 29. januar 2020 

Humlekærgård 

Referat fra Afdelingsmødet den 29. januar 2020 
i Humlekærgård, afdeling 766. 

 

 
Til stede var 20 lejemål. 

 

1.   Formanden, Erik Gotfredsen bød velkommen. 
 

2.   Valg af dirigent. 
Afdelingsbestyrelsen foreslog som dirigent Matthias Hansen, som er formand i 

Cirkelhuset.  
Han blev valgt enstemmigt og konstaterede, at mødet var lovligt indkaldt. 

 
3.   Valg af stemmetællere. 

Jean Jensen, nr. 35 og Annie Wilms, nr. 17 blev valgt. 
 

4. Afdelingsbestyrelsens beretning. 
Beretningen er udsendt til alle beboere før mødet og formanden gennemgik 

nogle af punkterne. 
Beretningen blev enstemmigt godkendt. 

 

5. Fremlæggelse af regnskab for perioden fra 1. oktober 2018 til 30. september 
2019 til orientering. Der var ingen bemærkninger. 

 
6. Fremlæggelse af budget for perioden fra 1. oktober 2020 til 30. september 

2021 til godkendelse. Budgettet gennemgået og vedtaget uden 
bemærkninger. 

 
7. Indkomne forslag. 

Forslag nr. 7A fra Susanne Milo i nr. 29: 
De alt for hårde vejbump skal fjernes og ikke erstattes. 

Forslaget blev vedtaget med 26 stemmer for, 11 imod og 3 blanke. 
 

Forslag nr. 7B fra Susanne Milo i nr. 29: 
Forslaget udgik, da forslag 7a blev vedtaget. 

 

Forslag nr. 7C og 7D fra Susanne Milo i nr. 29: 
Beboerne har tilladelse til selv at male hegnet (jf. Råderetskataloget). 

Beboerne kan afhente maling på ejendomskontoret. 

Forslagene blev vedtaget med 29 stemmer for, 9 imod og 2 blanke. 

 
Forslag nr. 7E fra Susanne Milo i nr. 29: 

Afstemning ved fuldmagt. 

Forslaget blev vedtaget med 26 stemmer for, 8 imod og 6 blanke. 
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Forslag nr. 7F fra Betina Madsen i nr. 67 
Angående ændring af containerrummet ved skurene. 

Forslaget blev vedtaget med 28 stemmer for, 7 imod og 5 blanke. 
Der skal dog tages hensyn til, hvordan den fremtidige sortering af affald 

skal foregå.  
 

 

8. Valg af formand for 2 år: Der var desværre ingen som ønskede at stille op. 
 

9. Valg af bestyrelsesmedlem for 2 år: Punktet udgik, jf. punkt 8. 
 

10. Valg af 2 suppleanter (for 1 år): Punktet udgik, jf. punkt 8. 
 

 
 

 
Referatet godkendt den 30. januar 2020 

 
Som referent: Som Dirigent: Som formand: 

Underskrevet af: Underskrevet af: Underskrevet af: 

Allan Nykjær Matthias Hansen Erik Gotfredsen 

 


